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۴۰ امضا براي استيضاح وزير کشاورزي 
يک عضو کميس��يون کش��اورزي 
مجل��س از جم��ع آوري امض��ا 
ب��راي اس��تيضاح محمود حجتي و 
محورهاي آن خبر داد.علي وقفچي 
در گف��ت وگو با ايلن��ا،  درباره طرح 
اس��تيضاح وزير کش��اورزي گفت: 
براي اس��تيضاح وزير کش��اورزي 

بيش از ۴۰ امضا جمع آوري شده است اما تاکنون به صحن فرستاده 
نشده است.نماينده زنجان درباره محورهايي که براي استيضاح وزير 
کشاورزي مطرح شده است، بيان کرد: مواردي مانند اعلام به موقع 
گندم قيمت، وجود رانت ها و انحصار در وزراتخانه، عدم پرداخت خسارت 
س��رمازدگي س��ال گذشته، نپرداختن ۲۰ ميليارد خسارت سرمازدگي 
زيتون عدم توجه به تکنولوژي روز در بحث کشاورزي، نبود نگاه علمي به 
موضوع کشاورزي و استفاده از نيروهاي بازنشسته در وزار ت خانه در 

بحث اين استيضاح مورد توجه قرار گرفت.

ضرورت اصلاح فوري قانون انتخابات 
سخنگوي شوراي نگهبان بر ضرورت اصلاح فوري قانون انتخابات 
تاکيد کرد.به گزارش ايلنا، عباسعلي کدخدايي در توييتر نوشت:دو سال 
پيش سياست هاي کلي انتخابات ابلاغ شد. در بند ۱۰ اين سياست ها 
آمده اس��ت: ارتقاء شايس��ته گزيني، همراه با زمينه سازي مناسب، در 
انتخ��اب داوطلب��ان تراز شايس��ته جمهوري اس��لامي ايران و داراي 
ويژگي هايي متناسب با جايگاه مربوط. اصلاح فوري قانون انتخابات 

ضرورتي است انکار ناپذير.

گزارش بررسي وضعيت زندان ها 
دستيار ويژه رئيس جمهور تاکيد کرد: گزارش کميته بررسي وضعيت 
بازداش��ت  گاه ها و زندان ها تهيه و به رئيس جمهور ارس��ال شده است.

شهيندخت مولاوردي در گفت و گو با ايلنا، درباره آخرين اخبار از کميته 
بررس��ي وضعيت بازداش��ت  گاه ها و زندان ها گفت: تا جايي که من در 
جريان هستم گزارش آن تهيه و به رئيس جمهور ارسال شده است. بنا 
هم نبود اين مساله رسانه اي شود و مبتني بر آن هم ان شاالله تصميماتي 
گرفته خواهد شد.وي درباره لايحه حمايت از زنان در برابر خشونت 
که به قم فرستاده شده  است، اظهار کرد: خانم ابتکار در اين موضوع 
مصاحبه اي داش��تند و در آن توضيحي دادند که اين لايحه در دس��ت 
قوه قضائيه بوده اس��ت و ظاهرا براي مش��ورت از مراکز و مراجعي که 
مطالعات زنان را در دستور کارشان دارند، نظر خواسته شده است و اين 
لايحه فعلا در اين مرحله است.دستيار ويژه رئيس جمهور در امور حقوق 
شهروندي درباره نحوه پيگيري لايحه جديد دولت براي رسيدگي به 
وضعيت دانش��جوياني که از تحصيل بازمانده اند، عنوان کرد: در اين 
موضوع پيشنهاداتي است که وزارت علوم آن را پيگيري مي کند ولي 

اگر تصويب و تصميم گيري شود حتما کمک خواهيم کرد.

تعامل براي عبوراز پيچ تاريخي 
يک عضو فراکسيون اميد مجلس گفت: قطعا تعامل دولت با جريان هاي 
سياسي، همگرايي حول منافع ملي را تقويت کرده و پلي براي عبور 
از پيچ تاريخي که دشمن براي ما ايجاد کرده است خواهد بود. اصغر 
سليمي در گفت وگو با ايسنا گفت: با توجه به اين که آقاي روحاني در 
دوران انتخابات خود اعلام کرد که وابستگي حزبي و جناحي به هيچ 
يک از گروه ها ندارد و از همه طيف ها و گروه هاي سياسي براي پيشبرد 
اهداف کشور استفاده خواهد کرد انتظار مي رود از اين ظرفيت استفاده 
بيشتري مي کرد.سخنگوي کميسيون شوراها گفت:  البته تا به امروز 
بخشي از اين شعار را عملياتي کردند. اما در برخي از حوزه ها بخصوص 
حوزه هاي اقتصادي و اجتماعي کمتر ش��اهد همفکري با گروههاي 
سياس��ي بوديم. با توجه به اين که امروز دش��من در حال فش��ار آوردن 
به کش��ور از طريق اقتصادي و ايجاد اختلاف بين مردم اس��ت، بايد از 
طريق تعامل با طيف هاي مختلف با دشمن رويارو شد.نماينده سميرم 
بيان کرد: امروز بايد از طيف ها و جناح هاي سياس��ي مختلف دعوت 
و از انديشه ها و فکرهاي آنها استفاده شود. بايد تاثير اين جلسات در 
سطوح کلان و در زندگي مردم موثر واقع شوند. بايد از طريق تعامل و 
همفکري با جريان هاي سياسي حول منافع ملي به همگرايي رسيده 

تا بتوانيم مشکلات کشور را حل کنيم.

حمله انتحاري تنها يک تهديد بود
سفير ايران در ترکيه با بيان اينکه حمله انتحاري به سفارت تنها يک 
تهديد بود، تاکيد کرد: اقدام خاصي صورت نگرفته و اوضاع در کنترل 
و عادي است. محمدابراهيم طاهريان فرد در مصاحبه با ايرنا افزود: 
تهديد توس��ط يک فردي انجام ش��ده که خود را منتس��ب به داعش 
معرفي کرده و پليس ترکيه در پي اين تهديد، اقدامات و تدابير امنيتي 
را در اطراف سفارت تشديد کرده است.وي، تخليه کارکنان سفارت و 
هر گونه بمب گذاري و اخبار ديگر در اين زمينه را تکذيب کرد.ديروز 
دوشنبه در پي اعلام برخي رسانه هاي ترکيه اي مبني بر دريافت پيام 
تهديد به بمب گذاري در سفارت ايران در آنکارا ، تدابيري امنيتي در 

اطراف سفارت ايران اعمال شد.

هفت سال حبس تاوان تعرض به پليس راه
محک��وم پرون��ده از ب��اب ايراد ضرب و ج��رح عمدي منجر به ۳ فقره 
شکستگي دندان هاي پيشين مأمور انتظامي به هفت سال و شش ماه 
حبس تعزيري و پرداخت ديه مقرره، به لحاظ ارتکاب دو فقره توهين 
به دو فقره و هر بار به ۱۱۱ ضربه شلاق، به لحاظ انجام تهديد به قتل 
به سه سال حبس تعزيري، به لحاظ ارتکاب بزه تخريب البسه پليس 
به ۴ سال حبس تعزيري و از باب اخلال در نظم عمومي و امنيت به 
۱۱۱ ضربه ش��لاق و يکس��ال و ش��ش ماه حبس تعزيري و همچنين 
به لحاظ تمرد نس��بت به مأمورين حين انجام وظيفه به يک س��ال 
و ش��ش ماه حبس محکوم گرديد.به گزارش ميزان، راننده و متهم 
پرونده تعرض به پليس راه استان فارس در دادگاه بدوي در ۶ عنوان 
اتهام��ي )دو فق��ره بزه توهين به مأمورين، اخلال در نظم و آس��ايش 
عمومي، تخريب عمدي البسه نظامي، تمرد نسبت به مأمورين حين 
انجام وظيفه، ضرب و جرح عمدي منجر به شکستگي و دو فقره تهديد( 
مجرم ش��ناخته ش��د. م – ک متهم ۳۳ س��اله جمعاً به ۱۶ سال حبس 
و سه بار و هر بار ۱۱۱ ضربه شلاق و مجازات تکميلي محروميت از 
تصدي وسائط نقليه سبک و سنگين در سراسر کشور و منع اقامت در 

شهرستان شيراز محکوم شد.

مشاوره حقوقي رايگان مي شود
افرادي که نيازمند مشاوره حقوقي هستند با مراجعه به سامانه حقوقي 
پارياب مي توانند وکيل مخصوص خود را داشته باشند و از مشاوره هاي 
تخصصي آن بهرمند شوند.به گزارش خانه ملت، احسان قاضي زاده در 
مراسم رونمايي از سامانه حقوقي يارياب با اشاره به اهميت الکترونيکي 
شدن حل مسايل حقوقي گفت: اميدوارم اين سامانه يک سامانه موثر 
و ماندگار براي آحاد مردم ايران در عرصه حقوقي باش��د.وي اضافه 
کرد :ما در مجلس شوراي اسلامي هم فعاليت هاي مختلفي در عرصه 
توسعه و بسط فضاي مجازي و همچنين حوزه قانوگذاري دراين رابطه 
داريم و به اين عرصه به عنوان يک فرصت مي نگريم نه نگاه تهديد.  
عضو کميس��يون فرهنگي مجلس ادامه داد:هم در صحن مجلس و 
هم در کميسيون ها جلساتي با محوريت فضاي مجازي شکل گرفته 
و حتي کميسيون فرهنگي کميته ويژه اي در اين زمينه تشکيل داده 
اس��ت.  وي با تکريم فعالان حوزه حقوقي به خاطر تنظيم , تنقيح و 
حاکميت قانون گفت :امروز يکي از مهمترين نيازهاي هاي جامعه ما 
احترام به قانون است که نيازمند آموزش عمومي و بسط آن در قالب 

فرهنگ عمومي است. 

خبر کوتاه

سياسي

از روزي که برجام به تصويب و تاييد رس��يد مدت زيادي مي گذرد و 
متاس��فانه اعضاي گروه 5+۱ آنچنان که بايد و ش��ايد اقدام موثري در 
زمينه اجرايي شدن برجام به عمل نياورده اند. بدترين عضو گروه بررسي 
کننده برجام، ايالات متحده  آمريکا بوده که را روي کار آمدن ترامپ، 
از برجام خارج شد و نه تنها دولت کنوني آمريکا بلکه تمامي دولتهاي 
گذشته را از آبرو انداخت و باعث شد اعتماد جهاني به پيمان هايي که 
با آمريکا امضا مي کنند، کمرنگ ش��ود. در اين رابطه مس��ئول پيشين 
سياست خارجي اتحاديه اروپا با بيان اينکه اميدوار بوده بر اساس برجام 
موضوعات ديگر با ايران نيز حل  وفصل شود، گفت: اما هرگز به جلو 
حرکت نکرديم و اين مايه شرمساري است.به گزارش ايسنا، کاترين 
اشتون در گفت وگو با کارن وان هيپل مقام پيشين وزارت امورخارجه 
انگليس و مدير انديشکده روسي، درباره تجربه اش از مذاکرات هسته اي 
ميان ايران و قدرت هاي جهاني اظهار داشت: مذاکرات بسيار سخت 
و ش��ديد بود. ش��ش کشور مذاکره مي کردند. من ابتدا اين مذاکرات را 
زماني که احمدي نژاد، رئيس جمهور بود شروع کردم که روندي کاملا 
متفاوت بود. آن زمان براي برگزاري جلسات در سرتاسر دنيا سرگردان 
بوديم، اما در دوره حس��ن روحاني، جلس��ات ما در ژنو و وين برگزار 
مي شد که بسيار راحت تر شد، بنابراين توانستيم تمرکز خود را روي حل 
موضوعات بگذاريم.اشتون افزود: توافق اوليه در نوامبر سال ۲۰۱۳ در 
ژنو از طريق مذاکرات بسيار شديد و سخت طي چندين دوره حاصل شد 
که يک پيشرفت قابل توجه بود. بود. خاطرم مي آيد در آن دوران اصلًا 

نمي خوابيدم و در نهايت ساعت 5 صبح توافق را علني کرديم.
وي اظهار داشت: خاطره من از اين مذاکرات، گفت وگوهاي طولاني، 
هماهنگي ميان مواضع گروه ۱+5 است که هرکدام ديدگاه هاي مختلف 
و انتظارات متفاوتي از توافق داشتند. مي بايست آن ها را در يک مکان 
جمع مي کرديم. بايد مواضع را يکسان مي کرديم طرف ايراني بتواند 
درباره دست يابي به توافق نهايي اعتماد کند. بنابراين، مهم بود که تمام 
طرف ها در پايان موضعي واحد داشته باشند. همين مسئله زمان زيادي 
را از ما گرفت.مسئول پيشين سياست خارجي اتحاديه اروپا همچنين 
گفت: يکي ديگر از مشکلات در مذاکرات اين بود که ساير طرف ها 
زمان زيادي را براي گفت وگوهاي غير مرتبط با موضوع هسته اي صرف 
مي کردند. در ميانه راه بحران اوکراين و روسيه پيش آمد و اگرچه ما از 
طرف اروپا و آمريکا به شدت نگران اقدام روسيه بوديم و اين کشور را 
به دليل فعاليت هايش تحريم مي کرديم، در مذاکرات هسته اي با ايران 
طبق روال عادي کار مي کرديم، زيرا همه به اين نتيجه رسيده بوديم که 

يک  دليل مشترک داريم و بايستي آن را به سرانجام برسانيم.
اشتون ابراز تاسف کرد که اعضاء دائم شوراي امنيت سازمان ملل به 
علاوه آلمان، پس از دس��ت يابي به توافق هس��ته اي ايران هيچ اقدام 
مثبتي را انجام نداده است.وي تصريح کرد: اميدوار بودم روش همکاري 
اين گروه به عنوان يک الگو براي حل ساير مشکلات بين المللي مورد 
استفاده قرار گيرد، چراکه بسيار موفقيت آميز بود.وي که در سال هاي 
۲۰۰9 تا ۲۰۱۴ مس��ئول سياس��ت خارجي اتحاديه اروپا بود، در پاس��خ 
به سوالي درباره آينده برجام گفت: اين توافق مبتني بر پايبندي تمام 
طرف ها به آن اس��ت. ايراني ها به طور صد درصد به تعهدات ش��ان در 
توافق عمل مي کنند. اين خود از اهميت زيادي برخوردار است چراکه 

در بسياري از توافق ها شاهد پايبندي صددرصدي نيستيم.
اشتون بيان کرد: اکنون با شرايطي مواجهيم که مهم ترين طرف  اين 
توافق تصميم گرفته که از آن خارج شود و کار را براي ديگران، براي 
ادامه توافق دشوار کرده است. تاثيرات اين اقدام نيز حائز اهميت است، 
نه تنها براي توافق بلکه براي س��ال هايي که روي توافق کار ش��د و 
همکاري اتفاق افتاد. وقتي شما نياز داريد که ديگران با شما همکاري 

کنند بايد بدانند که اين، به چيزي منتج خواهد شد که بايد به آن پايبند 
بماني��د.وي خاطر نش��ان کرد: بنابراي��ن، من نه تنها نگران اين توافق 
هستم، بلکه نگرانم چگونه مي توانيم اقدامات ديپلماتيک و فعاليت هاي 
مشترک خود را در آينده گسترش دهيم. قايم مقام ارشد اروپايي اظهار 
داش��ت: يکي از اصلي ترين اس��تدلال هايي که در مخالفت با توافق 
مطرح مي شد اين بود که چرا تنها به موضوع هسته اي محدود شده 
است. دليلش اين بود که سازمان ملل به اين گروه خاص از کشورها 
اين مس��ئوليت را محول کرد که به اين موضوع رس��يدگي کنند و من 
اميدوار بودم که به توافق دست يابيم، توافقي که بر مبناي آن، ساير 
مسائل مورد نگراني نيز حل  شود. اما ما هرگز رو به  جلو حرکت نکرديم 

و اين مايه شرمساري است.

برجامامنيتاروپاراحفظميکند ���
اين در حالي است که فدريکا موگريني، مسئول سياست خارجي اتحاديه 
اروپا پس از نشست وزراي خارجه کشورهاي عضو اتحاديه اروپا در يک 
کنفرانس خبري برجام را براي حفظ امنيت منطقه ضروري دانست.

مسئول سياست خارجي و امور امنيتي اتحاديه اروپا گفت که ايران تا 
امروز به تمام تعهداتش عمل کرده است و به اين ترتيب اروپا ناگزير 

است به تعهدات خود مبني برحفظ برجام متعهد بماند.
وي با بيان اينکه آژانس بين المللي انرژي هس��ته اي تعهد ايران به 
مفاد برجام را تاييد کرده است تاکيد که تمام کشورهاي عضو اتحاديه 
اروپا به طور مش��ترک و با »عزمي راس��خ« مي خواهند که برجام حفظ 
ش��ود. موگريني اعلام کرد اروپا در اين باره با س��اير کش��ورهاي عضو 
برجام نيز همکاري خواهد کرد. مس��ئول سياس��ت خارجي و اتحاديه 
اروپا گفت: »براي اتحاديه اروپا آن چه که در توافق هسته اي اهميت 
دارد، برخلاف گفته ها، منافع اقتصادي نيست. مهم ترين اولويت اروپا 
براي حفظ برجام حفظ امنيت در منطقه خاورميانه و به تبع آن در اروپا 
است.« وي افزود: »امنيت اروپا با شکستن برجام به خطر مي افتد اروپا 
حاضر نيست چنين خطري را بپذيرد به همين دليل تمام تلاشش را 
خواهد کرد تا توافق هسته اي پابرجا بماند.« فدريکا موگريني در پاسخ 
به يورونيوز درباره واکنش متفاوت کشورهاي اروپايي به برجام گفت: 
»به هرترتيب اتحاديه اروپا به نگراني هاي آمريکا هم توجه کرده است. 
اما توافق هس��ته اي جداي از اين نگراني ها اس��ت. ما پيش تر ايران را 
به دليل پيشرفت برنامه موشکي و مداخله در امور کشورهاي همسايه 
مورد تحريم قرار داده ايم و به اين ترتيب نمي توان گفت که نگراني هاي 
آمريکا را در نظر نمي گيريم.« مسئول سياست خارجي اتحاديه اروپا 
در حالي درباره اش��تراک نظر کش��ورهاي اروپايي درباره برجام سخن 
گفت که لهستان يکي از مهم ترين کشورهاي عضو اتحاديه در آخرين 
واکنش به خروج آمريکا از برجام اعلام کرد اروپا بايد ش��رايط آمريکا 
درباره برجام را بپذيرد و مذاکرات تازه اي را با ايران با توجه به شروط 
آمريکا آغاز کند. از سوي ديگر سخنگوي وزارت خارجه کشورمان درباره 
تشکيل کميسيون مشترک برجام بدون حضور آمريکا تا پيش از ۱۳ آبان 
بيان کرد: مذاکرات و تماس و رايزني هاي ايران در سطوح مختلف با 
اتحاديه اروپا به ويژه در سطح کارشناسي وجود داشته و دارد و ادامه هم 
خواهد داشت. آخرين تماس ما در حاشيه مجمع عمومي سازمان ملل 
بود که در سطح وزراي امور خارجه برگزار شد و رايزني هاي مفصل و 
سازنده اي بود. رئيس مرکز ديپلماسي عمومي و رسانه اي وزارت امور 
خارجه اضافه کرد: در صورت نياز مي توانيم نشس��ت هاي ديگري در 
سطوح عالي تر داشته باشيم. البته گرد هم آمدن تعدادي از وزراي امور 
خارجه که گرفتاري هاي زيادي دارند، چندان آس��ان نيس��ت ولي در 

صورت لزوم، اين نشست  مي تواند برگزار شود.

ایران همچنان منتظر اقدام عملی در اجرای برجام؛

رفتار اروپا اشتون را هم شرمسار کرد

مجلس به دنبال کاهش نابرابري جنسيتي شکاف عميقي ميان دانشگاه و حوزه دولتيCFT بهانه را از برخي کشورها گرفت
يک عضو هيات رييسه کميسيون امنيت 
ملي تاکيد کرد که CFT، FATF و ساير 
معاهدات بين المللي نمي تواند مش��کل 
اقتصاد ما را به طور ريشه اي حل کند ولي 
مي تواند در مقطعي آثار رواني بر اقتصاد 

به جاي گذارد.س��يد محس��ن علوي در گفت وگو با ايس��نا با تاکيد 
بر اين که »نبايد بحران اقتصادي را همچون موضوعات سياسي 
ديد«، منشاء آن را در زيرساخت هاي کشور دانست و يادآور شد: 
به طور نمونه يکي از دلايل اينکه قيمت دلار هم در دوره رياست 
جمهوري آقاي احمدي نژاد و هم دوران آقاي روحاني س��ه برابر 
افزايش پيدا مي کند آن است که بانک ها سودهاي موهوم آن هم 
بدون داش��تن عايدي براي مردم مي دهند که خروجي اش را در 

افزايش نقدينگي و کاهش ارزش پول مي توان ديد.

 الهه کولايي استاد دانشگاه تهران معتقد 
اس��ت : ش��کاف عميقي ميان دانشگاه و 
ح��وزه دولت��ي وج��ود دارد به نحوي که 
رويکرد اندام وار و ارگانيک ميان اين دو 
نهاد داراي اشکال است .به گزارش ايرنا ، 

الهه کولايي افزود: ارتباط ميان دانشگاه و حوزه دولتي از الزامات 
توسعه است که هنوز شکل نگرفته و به بياني ديگر اتلاف منابع 
رخ داده است.اين استاد دانشگاه گفت: دانشگاه ها تحقيقات زيادي 
انج��ام داده ان��د؛ اما چقدر اين کارها مورد بهره برداري قرار گرفته 
و از تحقيقات علوم اجتماعي تا چه حد در عرصه تصميم س��ازي 
و اس��تفاده ش��ده اس��ت؟! دانشگاه چه کاري بيش از اين مي تواند 
انجام دهد! دانش��گاه تمام تلاش خود را در عرصه رفع نيازهاي 

جامعه بکار گرفته است.

نماين��ده تهران در مجلس گفت: ايران 
ضم��ن توجه ج��دي به ارتق��ا و بهبود 
وضعي��ت زنان، توانمندس��ازي آنان را 
ب��ه عن��وان عامل ايجاد توس��عه پايدار 
در تلاش ه��اي خود مدنظ��ر قرار داده 

و مجلس ش��وراي اس��لامي نيز تلاش دارد با توس��عه و تصويب 
قوانين، نابرابري جنس��يتي در عرصه هاي اجتماعي و اقتصادي 
را شناس��ايي و کاهش دهد.به گزارش ايرنا، پروانه مافي افزود: 
رف��ع موان��ع تبعيض آميز در حوزه علمي و فناوري بويژه در دوره 
تحصيل در مدارس و دانش��گاه عامل بنيادين پيش��رفت زنان در 
اين عرصه است.وي يادآور شد: ارتقاي حقوق و کرامت انساني 
زنان و توانمندس��ازي آنان از جمله پيش ش��رط هاي لازم براي 

توسعه همه جوامع به شمار مي آيد.

معاون توسعه روستايي و مناطق محروم رياست جمهوري با 
تاکيد بر اينکه استعفا نداده است، گفت: دادن مهلت دو ماهه 
به بازنشستگان مشمول قانون منع به کارگيري بازنشستگان 
کمي عجولانه است و امکان دارد يکباره خزانه تجربه دولت 
خالي ش��ود. س��يد ابوالفضل رضوي در گفت وگو با ايس��نا 
افزود:خالي شدن يکباره خزانه تجربه و علم و برنامه ريزي 
قوه مجريه مي تواند براي دولت و مردم بسيار سخت باشد. 
وي گفت: پس از مدتي بحث و گفت وگو درباره قانون منع 
به کارگيري افرادي در دستگاه هاي دولتي که شامل قانون 
بازنشس��تگي مي شوند، رئيس جمهور)۲۷ شهريورماه( اين 
قانون را ابلاغ کرد و بر اين اس��اس بازنشس��تگان بايد ظرف 
دو ماه از تمامي مس��ئوليت هاي هم سطح با معاونت وزارت، 
شهرداري، استانداري و سطوح پايين تر تغيير کنند و پس از 
اين مهلت، هرگونه فعاليت بازنشستگان در اين مسئوليت ها 
به جز استثنائات، ممنوع است. رضوي افرود: افرادي که قانون 
منع به کارگيري بازنشس��تگان ش��امل حال آن ها مي شود و 
امروزه مشغول کار هستند جداي از مسئوليت هايشان براي 
نظام داراي برکات و خير فراواني بودند زيرا اين اش��خاص 
داراي تجربه هاي بسياري هستند. عمده اين افراد سربازان 
امام )ره( قبل از انقلاب و در جبهه هاي جنگ بوده اند. معاون 
توسعه روستايي رياست  جمهوري گفت: نيروهاي نظامي و 

انتظامي همچنين اشخاص شاغل در قوه قضاييه و شهردارها 
قوانين خاص مربوط به خود را دارند که قانون منع به کارگيري 
بازنشس��تگان ش��امل حال آن ها نمي شود. بهترين کار اين 
بود که دوس��تانمان در مجلس س��قف اين مهلت را تا پايان 
سال 9۸ قرار مي دادند تا حجم بالايي از خزانه تجربه دولت 
خالي نش��ود. وي تاکيد کرد: بايد با صراحت اعلام کنند که 
قانون منع به کارگيري بازنشستگان شامل همه است و تنها 
اين قوه مجريه نيست که ملزم به اجراي آن است. رضوي 
درخصوص اخبار منتشر شده از وي درباره اعلام استعفا در 
برخي رسانه ها گفت: من استعفا نداده ام اما اعلام کردم که 
قانون منع به کارگيري بازنشستگان فرصت ادامه خدمت به 

روستاييان را از ما گرفته است.

نگرانيازخاليشدنخزانهتجربهدولت
س��خنگوي حزب اسلامي کار گفت: جارو جنجال کردن 
اختلاف ديدگاه ها در شرايط فعلي چيزي جز ناراحتي براي 
مردم ندارد. اگر مردم از جناح ها و گروه هاي سياسي نااميد 
شوند ضررش را کل کشور مي بيند. پيشنهاد من اين است 
که مس��ئولين در آرامش و با گفت و گو س��وءتفاهم هاي 

پيش آمده را حل کنند.
محمد نيشابوري در گفت وگو با ايسنا ،با تاکيد بر ضرورت 
پرهيز از پرداختن به منافع حزبي-جناحي به جاي توجه 
به منافع ملي اظهار کرد: ما سه انتخابات پر شور را در چند 
سال اخير پشت سر گذاشتيم؛ در هر سه انتخابات بخش 
عظيمي از راي دهندگان به هر دو جناح سياسي رايشان 
راي سياسي-جناحي نبود. اين موضوع را در آمار راي هاي 

دو دولت اصلاحات و مهرورزي هم مي بينيم.
وي ادامه داد: توده هاي مردم به اين دليل از کانديدهاي 
نام��زد ش��ده در عرص��ه انتخابات حماي��ت کردند که از 
حرف ه��اي آن ها برداش��ت  کردند ن��گاه و گفتمان آنان 

مي تواند مشکلات شهر و کشوشان را بر طرف کند.
نيشابوري افزود: از اين موضوع مي خواهم نتيجه بگيرم 
که راي توده هاي مردم سياسي نيست، بيش تر رايشان در 
حوزه انتخابات بر گرفته از حرف ها و برنامه هاي نامزدها 

است و يا از جناح رقيب سر خورده شدند.

وي خاطر نشان کرد: بنابراين انتخابات ما هميشه درمرحله 
حساسي برپا شده؛ شمشيري بوده که هم مي توانسته برنده 
باشد و هم نجات دهنده . اين فعال سياسي گفت: براي 
مردم در ش��رايط فعلي موضوعاتي مثل توليد، اش��تغال، 
رواب��ط بين المل��ل و اقتصاد و در حوزه ش��هري مواردي 
همچون رشد، ثبات و پيش رفت اولويت است و پيگيري 
در ب��اب اي��ن موضوعات را از نمايندگان خود مي خواهند. 
نيشابوري خاطرنشان کرد: اميدوواريم مسئوليني که در 
حال حاضر بر س��ر کار هس��تند به مطالبات مردم بيش��تر 
توجه کنند و اختلافات ش��کلي و مديريتي را در جلس��ات 
آرام و با يک ديدگاه انتقادي معطوف به اسناد و مدارک 

مطرح کنند.

نااميدکردنمردمازجناحهاهايسياسيبهزيانکلکشور

با تشکيل کميته اي مرکب از وزارت خارجه، اقتصاد و اطلاعات صورت مي گيرد؛

مقابله جدي با قاچاق کالا و تقويت صادرات
وزير کش��ور اعلام کرد: امروز کميته اي تش��کيل شد که در اين 
کميته تلاش مي کنيم با همکاري وزارت خارجه، گمرک، وزارت 
ام��ور اقتص��ادي و داراي��ي و وزارت اطلاعات که مقابله جدي با 

قاچاق کالا را تقويت کنيم.
به گزارش ايلنا، عبدالرضا رحماني فضلي پس از جلسه مشترک 
با استانداران استان هاي مرزي، مسئولان اتاق بازرگاني و معاون 
اقتصادي وزير امور خارجه در جمع خبرنگاران گفت: با حضور ۱۶ 
تن از اس��تانداران اس��تان هاي مرزي، مسئولان اتاق بازرگاني و 
انصاري معاون اقتصادي وزير امور خارجه نشستي برگزار شد که 

در خصوص موانع قانوني صادرات مواردي را مطرح کردند. اين 
موانع بررسي شد و براي مقابله با قاچاق کالاهاي اساسي دوستان 
نظراتي داشتند. وي افزود: مقرر شد در جهت تقويت صادرات سه 
اصل را مدنظر داشته باشيم که بحث تقويت صادرات، مبارزه با 
قاچاق و برگشت ارز ناشي از صادرات مورد بررسي قرار گرفت. 
وزير کشور تاکيد کرد: در همين راستا توافق خوبي بين دستگاه ها 
انجام گرفت، انش��االله بتوانيم اين سياس��ت ها را عملياتي کنيم. 
در م��ورد مناط��ق آزاد ب��ه عنوان يکي از مواردي که در خصوص 
صادرات موثر هستند به ويژه در جنوب تصميماتي گرفته شد که 

در مناطق مرزي فروشگاه هايي داير شود که کالاها را با قيمت 
داخلي عرضه کنند. وي گفت: در س��اير مناطق هم مصوب ش��د 
ما امکانات و شرايط گمرکي را فراهم کنيم تا کساني که براي 
صادرات اقدام مي کنند در مرز دچار مش��کل نش��وند و همچنين 
مقرراتي که بصورت دفعي مانع انجام صادرات مي ش��وند براي 
کالاهايي که از قبل از گمرک بودند، مس��تثني ش��ود. نتيجه اين 
جلسه تقويت صادرات خواهد بود و مکانيسم هايي براي بازگشت 
ارز ناشي از صادرات و مقابله جدي با قاچاق کالا در نظر گرفته 
خواهد ش��د. رحماني فضلي اعلام کرد: امروز کميته اي تشکيل 

شد که در اين کميته تلاش مي کنيم با همکاري وزارت خارجه، 
گم��رک، وزارت ام��ور اقتصادي و دارايي و وزارت اطلاعات که 

مقابله جدي با قاچاق کالا را تقويت کنيم.
وي گفت: در اين جلسه همچنين بر همکاري استان هاي مرزي 
با ۱5 کشور منطقه که با ما هم مرز هستند تاکيد شد ما تاکنون 
دو نشس��ت در اين رابطه داش��تيم که همه موانع و مش��کلات 
اين نوع تجارت را حل کنيم و نشس��ت بعدي را با حضور س��فرا 
و روس��اي اتاق هاي بازرگاني و اس��تانداران ايران و کش��ورهاي 

همسايه خواهيم داشت.

وزير دفاع به ملت ها و کشورهاي جهان هشدار داد؛

 قانون گريزي ها زمينه ساز ظهور هيتلرهاي جديد 
وزير دفاع تاکيد کرد: اگر امروز ملت ها و کش��ورهاي 
جهان در برابر چنين قانون گريزي و قانون شکني هايي 
مقاومت نکنند ما شاهد ظهور هيتلرهاي جديدي در 
جهان خواهيم بود و دوباره فجايع بزرگ انساني ايجاد 
خواهد شد.به گزارش ايلنا، امير سرتيپ حاتمي در مراسم 
اختتاميه چهارمين کنگره آسياپاسفيک گفت: ملت ما 
يکي از بزرگترين قربانيان جنگ هاي نابرابر و غيرانساني 
و ناجوانمردانه از بمب هاي ش��يميايي و س��لاح هاي 
ممنوعه تا انواع مين ها و بمب ها بوده اس��ت. حافظه 
ملت ما خاطرات تلخ آن روزها را به فراموشي نسپرده 
اس��ت، هنوز با گذش��ت بيش از سه دهه خانواده هاي 
ايراني به اش��کال گوناگون با آثار اين پديده ش��وم و 
متاثرکننده و حتي نسل هاي بعدي مواجه هستند و از 
آن زجر مي کشند. اين تلخي ها باعث صدمات اجتماعي، 
روحي، رواني و هويتي به پيکره جامعه ايراني اس��ت. 
اين عضو کابينه دولت دوازدهم عنوان کرد: س��امانه 
درماني کش��ور ما هزينه هاي س��نگيني را براي درمان 

و مراقب��ت از مصدوم��ان اين نوع س��لاح ها پرداخته و 
تاکنون هم در حال پرداختن است اما آنچه هم اکنون 
مهم است نخست، مشارکت و همکاري با يکديگر براي 
درم��ان، کاه��ش درد و رنج مصدومان و درمان روح و 
روان بازماندگان و خانواده هاي قربانيان جنگ ها است. 
ما معتقديم همه بشريت بايد دست به دست هم بدهيم 
تا بخشي از دردهاي آنان را تسکين دهيم و دوم آنکه 
همه جهان با کشورهايي که قصد دارند با قانون شکني 
بر طبل جنگ بکوبند و از سلاح هاي نامتعارف و ممنوعه 
استفاده کنند، مقابله جدي نماييم و مهم تر اينکه اجازه 
ندهيم بعضي از کشورها با ياغي گري دنيا را به سمت نزاع 
سوق دهند و جنگ هاي ديگري دنيا را در بگيرد. وزير 
دفاع مطرح کرد: اين روزها همه ما شاهد قانون شکني 
و قانون گريزي برخي دولت ها هستيم و همه جهانيان 
ديدند آنها چگونه بدون اهميت دادن به امنيت جهان 
خودخواهان��ه فق��ط به بهانه مناف��ع ملي هنجارهاي 
جهاني را زير پا گذاش��تند، از طرفي جهان ش��اهد بود 

که چگونه ايران در اين سال ها حسن نيت خود را براي 
حل بحران ساختگي هسته اي نشان داد و تاکنون به 
رغم عهدشکني هاي آمريکا پايمردي و خويشتنداري 
داشته و صبر پيشه کرده است. وي ابراز داشت: جمهوري 
اسلامي ايران بار ديگر نشان داد دولتي مسئوليت پذير و 
خواهان و دوستدار آرامش و صلح در جهان و پايبند به 
اصول حقوق بشري و تعهدات بين المللي و البته قاطع 
و قدرتمند در دفاع از خويش است اما آمريکايي ها در 
مقابل ما را به دليل انتخاب استقلال سرزمينمان و به 
اتهام آزادي تحريم کرده و مي کنند، تحريم هايي که بر 
خلاف اصول حقوق بشري و غيرانساني است آنها حتي 
در فرايند تهيه داروها و نيازهاي اوليه مردم ما با توسل به 
تروريسم اقتصادي مانع تراشي مي کنند. حاتمي افزود: 
اگر امروز ملت ها و کش��ورهاي جهان در برابر چنين 
قانون گريزي و قانون ش��کني هايي مقاومت نکنند ما 
شاهد ظهور هيتلرهاي جديدي در جهان خواهيم بود 
و دوباره فجايع بزرگ انساني ايجاد خواهد شد، اگر از 

هم اکنون در برابر اين ياغي گري تلاش و ايستادگي 
نکنيم حتما افس��وس خواهيم خورد. وزير دفاع يادآور 
شد: ما امروز توانمندي هاي طب رزمان را در معرض 
نمايش و عرضه گذاشته ايم چون که نمي خواهيم ساير 
ملت هاي جهان همانند ملت ما طعم درد از دست دادن 
دست و پا و اعضاي ديگر را بچشند. همانطور که سعدي 
فرم��ود: بن��ي آدم اعصابي يک پيکرند که در آفرينش 
ز ي��ک گوهرن��د/ چو عضوي ب��ه درد آورد روزگار دگر 

عضوها را نماند قرار
وي ادامه داد: نمي خواهيم کشورهاي ديگر همچون 
ما بيش از صد هزار جانباز و مصدوم و قرباني شيميايي 
داشته باشند و خانواده هاي آنان هربار درد و آلام آنان 
را ببينند. در سال هاي حملات شيميايي صدام به ايران 
آنچه بيش از پانصد و هفتاد بار تکرار ش��د اين بود که 
سازمان هاي بين المللي براي محکوميت اين اقدامات 
جلس��ه اي تش��کيل ندادند. کشورهاي دارنده اين نوع 
سلاح ها براي جلوگيري از تکرار اين نوع حوادث بايد 

ضمن پذيرش اش��تباه گذشته خود خطاهاي گذشته 
خ��ود را جب��ران کنن��د و جوام��ع بين المللي هم بدون 
ملاحظات سياسي توليدکنندگان و واگذار کنندگان و 
استفاده کنندگان اين نوع سلاح ها را محکوم و با آنان 
برخورد کند. اين مقام نظامي تصريح گرد: لازم است 
جهان عليه جنگ و نقض قوانين بشردوستانه واکنش  
شفاف و بدون ملاحظه و صريحي از خود نشان دهد 
و با تجهيزکنندگان و با نسل کشي و کودک کشي در 
اقصي نقاط جهان به شدت برخورد نمايد و سريعتر به 
فرياد قربانيان جنايات جنگي به ويژه در يمن بشتابد. 
وي اظه��ار ک��رد: ما پ��س از تحمل درده��اي زياد با 
تلاش هاي فراوان امروز موفق شديم بسياري از لوازم 
و تجهيزات پزشکي، آشکارسازها، دستگاه هاي هشدار 
دهنده، تجهيزات محافظتي و دارويي را توليد کنيم و 
در اين زمينه به خودکفايي رس��يديم و مايل هس��تيم 
اين محصولات را در اختيار کش��ورها و س��ازمان هاي 

بين المللي قرار دهيم.


